
Schriftelijke vraag van gemeenteraadslid Ann Brusseel tot de bevoegde schepen over speelruimte voor 
kinderen in Anderlecht. 

De beleidsverklaring van het college is duidelijk: “Om zich in zijn wijk goed te voelen moet de omgeving 
aangenaam zijn. Dit gaat gepaard met een kwaliteitsvolle openbare ruimte.” Voldoende speelruimte voor 
kinderen maakt daar deel van uit. Er zijn veel kinderen in onze gemeente die geen tuin hebben en waarvoor 
het belangrijk is dat ze voldoende veilige, groene buitenspeelruimte in hun wijk hebben. De 
bevolkingsexpansie van de voorbije en komende jaren doet zich vooral voor in niet residentiële wijken, 
vandaar het belang van extra publieke speelruimte.

Ik heb dan ook volgende vragen:

• Hoeveel speelpleinen zijn er momenteel in onze gemeente. Locatie? Voldoet dit aanbod aan de 
nood?

• Hoe is de staat van de bestaande speelpleinen? Zijn de speeltuigen in goede staat? Worden de 
speelpleinen goed onderhouden? Zijn ze proper en veilig?

• Zijn er plannen om in extra speelruimten te voorzien? Zo ja, graag toelichting en tijdspad.
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